
Zápis ze členské schůze z.s. Quttuor Artes  

 

Quattuor Artes, IČ : 22610049  

 sídlo: Školní nám. 906/22, 289 22 Lysá nad Labem 

 

konané dne 27.6.2023 v 17.00 hod. v ZUŠ F.A.Šporka 

 

Zasedání svolala:  Adéla Wolfová 

Pozvánka pro zletilé členy z.s.:  odeslána  13.6.2023 emailem  

Přítomni členové:   Soňa Plachá, Wolfová Adéla, z pozvaných zletilých členů  

    se nedostavil žádný 

Omluveni:  Tesařová Petra, Němcová Eva, Křížová Jana, Babinská Tatiana, Erbenová Jana, 

Vlasta Blažková 

 

Přítomna nebyla nadpoloviční většina, proto se k projednávání navrženého programu a hlasování přistoupilo po 

uplynutí 15 minut průběhu členské schůze. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

 

Průběh členské schůze:  

 

1) Členskou schůzi zahájila předsedkyně výboru Soňa Plachá, seznámila přítomné s programem členské 

schůze: 

 Výroční zpráva ZUŠ  

 Zpráva o hospodaření spolku za rok 2022 

 Zpráva o jednání kontrolní komise 

 Zpráva o stavu čerpání dotace MěÚ z Fondu na činnost organizace pracující s dětmi do 18 let 

 Odsouhlasení změny výše příspěvku 

 

2) Výroční zpráva ZUŠ  - přednesla Soňa Plachá  – dění ve škole v uplynulém školním roce s důrazem na  

společné akce s QA a podporu QA  

 

3) Zpráva o hospodaření spolku za rok 2022 – zpracovala paní Adéla Wolfová, přednesla Soňa Plachá, 

zpráva je k dispozici v kanceláři školy 

 

4) Zpráva o jednání kontrolní komise – zpracovala paní Adéla Wolfová, přednesla Soňa Plachá, zpráva je 

k dispozici v kanceláři školy 

 

5) Zpráva o stavu čerpání dotace z Fondu MěÚ– zpracovala paní Adéla Wolfová, přednesla Soňa Plachá, 

zpráva je k dispozici v kanceláři školy 

 

6) Odsouhlasení změny výše členského poplatku – schůze výboru QA, z.s. dne 27.6.2023 schválila návrh 

na zvýšení členského příspěvku na 200,-Kč na 1 člena (každé dítě v rodině) Soňa Plachá požádala 

členskou schůzi o hlasování o schválení nové výše příspěvku 

 

Hlasování:  Pro – 2,  proti – 0, zdržel se – 0 

Nová výše příspěvku byla členskou schůzí schválena 

 

 

 

 

……..…………………………    ……….……………………… 

   zapisovatel – Adéla Wolfová           předseda Soňa Plachá 

 

     

 

 

 


